

Menginovasi Masjid mensejahtera ummah

Sinopsis:

Menginovasi Masjid: Mensejahtera Ummah ialah sebuah buku yang menghimpunkan kertas kerja berkaitan dengan membangun masjid inovatif dari pelbagai aspek. Sebagaimana kita sedia maklum di Malaysia kini mempunyai lebih 21 ribu buah masjid dan surau. Bayangkan sekiranya setiap masjid ini dapat memaksimumkan peranan imarahnya pasti pelbagai manfaat akan diperolehi dalam membangun masyarakat Islam. Junjungan besar Nabi Muhammad SAW tokoh unggul yang memartabatkan institusi masjid sebagai pusat keagamaan, keilmuan dan kecemerlangan yang merentas seluruh aspek kehidupan. Masjid merupakan rumah ibadat yang paling mulia dan tinggi darjatnya di sisi Allah SWT. Masjid institusi penting dalam menyebarkan aktiviti dakwah sejak zaman Rasulullah SAW. Peranannya bukan sekadar tempat menunaikan solat semata-mata, malah ia merupakan suatu tempat yang berperanan penting dalam pembangunan sosiobudaya masyarakat. Dengan ertikata lain masjid bagaikan jantung kepada ummah. Pembangunan aktiviti masjid akan membawa kepada pembangunan rohani umat. Umumnya, kesemua tajuk yang dibincangkan buku ini sangat penting difahami dan dihayati oleh segenap lapisan masyarakat, khususnya ke arah pelaksanaan dan pembangunan masjid inovatif di Malaysia. Buku ini perlu dimiliki oleh setiap pencinta agama sebagai panduan dalam mengimarahkan masjid yang efektif.

Menginovasi Masjid mensejahtera ummah

Kandungan:

Prakata

Singkatan

Bab 1 Menjana Pengurusan Masjid Inovatif: Satu Keperluan Era Globalisasi

Azhar Muhammad, Mohd Ismail Mustari & Bushrah Basiron

Bab 2 Penghayatan Adab dan Akhlak Di Masjid dalam Kalangan Pelajar Sekolah

Ajmain@Jimaain Safar, Ab. Halim Tamuri & Mohd Aderi Che Noh

Bab 3 Pembangunan Potensi Remaja Melalui Institusi Masjid: Satu Tinjauan Di Lima Buah Masjid Di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur

Nurul Husna Mansor, Mohd Afifuddin Mohamad, Nursyazrin Nazee Mudeen, Siti Aishah Abu Bakar, Siti Nor Shuhada Mohamad & Fakhrul Adabi Abdul Kadir

Bab 4 Penglibatan Wanita dalam Pentadbiran dan Pengurusan Masjid Menurut Perspektif Islam

Naemah Hamzah, Bushrah Basiron & Mohd Ismail Mustari

Bab 5 Modul Pendidikan Kanak-kanak dan Remaja Melalui Institusi Masjid

Shukeri Mohamad & Mohamad Azrien Mohamed Adnan

Bab 6 Keperluan dan Faktor Penyertaan Mahasiswa dalam Program Masjid Di Universiti Teknologi Malaysia

Mohd Nasir Masroom & Azhar Muhammad

Bab 7 Program Pemantapan Aqidah Masjid Negeri Terengganu, Malaysia

Asyraf Hj Ab Rahman, Abdullah Mohamed & Razi Yaakob

Bab 8 Aktiviti Dakwah Di Masjid Negeri, Di Malaysia

Nursyazrin Nazee Mudeen, Nor Raudah Hj. Siren, Salmee Suhaina Yusoff, Ariyati Adnan & Siti Nor Shuhada Mohamad

Indeks